
Z Á P I S 
 24. schůze Rady města Soběslavi, 

která se konala dne 20. prosince 2016 od 14:00 hodin  
v kanceláři starosty města  

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  MUDr. Lubomír Kříž, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 24. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 
jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 
1. Rozpracování usnesení z 11. zasedání ZM 
2. Městská zeleň 
3. Sociální věci – aktualizace komunitního plánu, žádost spolku Unacum 
4. Změna směrnice o veřejných zakázkách  
5. Pozemky, smlouvy 
a) OOSM/102/2016 – SMS, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 10 ke smlouvě o nájmu  
6. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 23. jednání RM ze dne 13. prosince 
2016 žádné připomínky. 
Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a MUDr. 
Lubomír Kříž.  
Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Rozpracování usnesení z 11. zasedání ZM 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení z 11. zasedání ZM, které se 
konalo 14. 12. 2016.  
Materiál „Soběslav na vozíku“ prezentovaný na jednání ZM paní K. Růžičkovou byl rozeslán 
členům ZM a RM se k němu vrátí na některém z dalších jednání.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/343/2016.  

2.  Městská zeleň 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Hodnocení provozní bezpečnosti a pěstebního stavu dřevin v majetku města 
Soběslavi, rostoucích na veřejných prostranstvích  
Předloženo výše uvedené hodnocení zeleně zpracované panem J. Rozumem, pracovníkem 
OŽP MěÚ Soběslav.  
Dále předložena nabídka na zpracování studie „Optimalizace správy veřejné zeleně 
v zastavěné části města Soběslavi“ Ing. P. Popelou, České Budějovice.  Tento plán údržby a 
rozvoje by měl být podkladem pro dozorovou činnost OŽP MěÚ nad údržbou městské zeleně, 
kterou provádí SMS, s. r. o., případně externí firmy. Po zpracování konceptu studie se RM 
k této záležitosti vrátí.   
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/344/2016.  

3.  Sociální věci – aktualizace komunitního plánu, žádost spolku Unacum 
Předložila: Jana Háková – vedoucí OSZ MěÚ; Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Aktualizace Komunitního plánu ORP Soběslav; Žádost spolku Unacum o finanční 
podporu pro vznik Občanské poradny ve městě Soběslav 



- 2 - 

Předložen návrh postupu aktualizace Komunitního plánu sociálních služeb ORP Soběslav 
prostřednictvím Centra pro komunitní práci jižní Čechy, České Budějovice. Rada města 
souhlasila s přípravou žádosti o dotaci zpracovanou CkP jižní Čechy. Město bude vystupovat 
jako partner projektu. 
Dále předložena výše uvedená žádost Unacum, z. s., o finanční příspěvek. Žádost bude 
podána standardní cestou a projednána spolu s dalšími žádostmi o finanční příspěvky 
zájmových a společenských organizací na začátku roku 2017. 
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

4.  Změna směrnice o veřejných zakázkách 
Předložila: Šárka Kroupová, DiS. – pracovnice KT MěÚ 
Příloha: KT/21/2016 
Předložen návrh Směrnice města Soběslavi č. 1/2016 o zadávání veřejných zakázek.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/345/2016.  

5.  Pozemky, smlouvy 

SMS, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 10 ke smlouvě o nájmu (začlenění kotelny v budově 
MěÚ č.p. 59) 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/102/2016  
Předložen návrh výše uvedeného dodatku.   
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/346/2016.  

Česká pojišťovna, a. s. – úprava pojistné smlouvy (pojištění odpovědnosti pro rok 2017) 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
V souvislosti se změnou počtu obyvatel předložen návrh úpravy pojistné smlouvy, kterou 
dochází k navýšení ročního pojištění odpovědnosti pro rok 2017 o 256 Kč.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/347/2016.  

E.ON Česká republika, s. r. o. – darovací smlouva (2 ks hliníkových fotbalových branek)  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Předávací protokol 
Předložen návrh výše uvedené darovací smlouvy.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/348/2016.  

Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 
• Jednání s vedením ZŠ E. Beneše a Gymnázia Soběslav ve věci návrhu studie úpravy 

předprostoru před jejich budovami. Shromážděné připomínky budou předány 
projektantům v lednu 2017. 

Dotazy a připomínky členů RM 

MUDr. Lubomír K říž 
• Dotaz, zda byl zjištěn viník poškození železného krytu u vysazených stromů u 

bývalého hotelu Slunce na nám. Republiky. Místostarosta města – viník byl odhalen 
za pomoci kamerového systému. 

 
Jednání RM skončilo v 15:30 hodin.  


